

《单词百科:negativeness是什么意思?negativeness怎么发音?negativeness的解释和用法》

英语单词negativeness是什么意思?negativeness怎么读?negativeness怎么发音?简答网为您整理了negativeness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



negativeness怎么读

negativeness的读音:[ne 't v n s]

negativeness的意思

1、否定性，消极性;

negativeness的近义词

1、negativism n.否定论，消极论，反对癖性;

2、negativity n.否定性，消极性;负性;

negativeness的反义词

1、positiveness n.肯定;确实;确信;积极性;

negativeness的双语例句

1、Traditional social capital modern social capital, social capital positiveness social capital negativeness, ethical contract legal contract, traditional trust modern trust, purposive reciprocity purposeless reciprocity, etc.

传统性社会资本现代性社会资本、社会资本积极性社会资本消极性、伦理契约法理契约、传统性信任现代性信任、理性互惠非理性互惠等。

2、The linguistic manifestations are regarded as verbal cues of deception, which are characterized by higher non-immediacy, negativeness, lower complexity and specificity, and irrelevance.

这些语言线索有着以下特性：较高的间接性，消极性，较低的复杂性和具体性，以及不相关性。

3、In addition, the Ph chromosome of 10 patients turned negativeness.

此外，10例获Ph染色体完全转阴。

4、The dimensions which possess manifest Regression Effect are: future, present foreordination, present happy, past negativeness and past activeness.

其中，对心理健康水平和生活满意度有较高的回归效应的维度有：未来、现在宿命、现在享乐和过去消极与过去积极。

5、Animal metaphors denoting human beings in two languages differ in aspects such as degree of negativeness, degree of highlighting, and notions of source domain.

英汉指称人动物隐喻不同点主要表现在贬义的程度，突显度以及始源域的概念。

6、Firstly, animal metaphors in Chinese are consistently associated with other animals when demonstrating the negativeness, while in English, they are scarcely found to have such characteristic.

首先，动物隐喻在汉语中表贬义时总是与其他的动物联系在一起，而英语中鲜有此特征。

7、Through the formal content, art embodies its transcendence, criticism and the negativeness. It is the aesthetic form makes art as a self-contained whole to confront the realistic alienation.

艺术通过形式化了的内容来体现艺术的超越性、批判性和否定性，是审美形式使艺术作为一个自足的整体对抗着现实的异化。

以上是简答网为您整理的negativeness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于negativeness的用法、negativeness的释义、negativeness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/negativeness>

